
 

Referat bestyrelsesmøde 13.12.2022 

Ugedag: Dato: Fra - til: Lokale: Referent: Ordstyrer: Mødeleder: Afbud: 

Tirsdag 13.12.22 17.00 – 19.00 Personalerum RG Vivi RG Heidi 

Pkt. Dagsorden Referat 

1. 

 

 

17.00-17.10 
Godkendelse af referat fra 
bestyrelsesmøde d. 27/10 
 

Referatet er godkendt uden anmærkninger. 

2. 17.10-17.30 
Orientering fra ledelsen: 
Elevtal, økonomi og aktuelt fra 
skolen, herunder SFO 
 

Vi er pt. 70 elever, og lige nu er der ikke elever på vej i 
indeværende skoleår.  
Årets regnskab ser ud til at gå i nul, hvilket er forventeligt 
med de mange nye investeringer og tiltag i 2022. 
Personalesituationen i SFO blev drøftet og der forventes 
en snarlig afklaring.  
En lærer skal på 5 ugers barselsorlov fra uge 3 og der 
ansættes en vikar i det fulde skema. 
Jan (pedel) er stadig sygemeldt på ubestemt tid, og Allan 
fortsætter på skolen med de opgaver, han har varetaget 
hidtil. 

3. 17.30-17.45 
Orientering fra 
medarbejderrepræsentant 
 

Mange tak fra alt personale for de fine gavekurve fra 
bestyrelsen!  
Alle er faldet godt til i de nye rammer efter skoleårets 
opstart. Der er god energi og gejst trods den travle 
hverdag.  
Der har været AppWriterkursus for personalet, hvilket 
var rigtig godt. Kurset for forældrene var der mere delte 
meninger om. 
Vi ser frem til juleafslutningen i næste uge med 
morgensamling og kirkegang. 
Der er udarbejdet en liste over mulige projekter, der kan 
søges fonde til. 

4. 17.45-18.05 
Evaluering af Åben Skole + 
Julemarked 
 

Åben Skole: 
Det var en meget velbesøgt og godt arrangeret 
eftermiddag. God stemning og mange fine ting, der blev 
solgt i elevboderne. Vi skal huske at sælge sodavand 
næste gang. 
Julemarked: 
Forløbet op til arrangementet var lidt udfordrende, da 
mange havde travlt. Der var relativt mange besøgende, 
men det er lidt svært at få folk sammen i udvalget.  
Det er meget fristende at slå de to arrangementer 
sammen næste år, og fx holde et torsdags-julemarked i 
starten af december. Det overvejes også, om det stadig er 
relevant med boder udefra. 
Denne løsning arbejdes der videre i. 

5. 18.05-18.40 
Kommende større, økonomiske 
projekter 

- Lånetilbud 

Vi har fået gode lånetilbud både fra kreditforening og 
banken. De er meget velvillige grundet de seneste års 
stabile overskud og vores fornuftige likviditet. 



 

 
 

- Kloakering + fliser 
- Nyt tag 

 

Vi afventer bankens finansieringstilbud, og så tager vi 
stilling til de forskellige tilbud på renovering af taget. 
Intet nyt om kloakering endnu, Michael aftaler en tid med 
kloakmesteren. 

6. 18.40 – 18.50 
Nytårstaffel 10/1 2023 17.00 – 
20.00 
 

Bestyrelsen får en fin indbydelse af personalegruppen, og 
vi glæder os til en hyggelig aften med spisning og hygge. 

7. 18.50 – 19.00 
Evt. 
 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Punkter til dagsorden: 
 

Vi talte om at have fokus på hård tone og grimt sprog 
imellem eleverne.  
Der har været nogle episoder, hvor der har været talt 
rigtig grimt til enkelte, hvilket er helt uacceptabelt. 
Vi tager det op på et lærermøde og vurderer hvilke tiltag, 
der kan være relevante; fx en kampagne/periode med 
fokus på god omgangstone og respektfuldt sprog. 
 
Næste bestyrelsesmøde er d. 21/2 kl. 17.00-19.00.  
Der købes pizzaer til mødet. 
 
Punkter: 

- Generalforsamling 22/4. Anne, Maia og Dorthe er 
på valg. Dette er suppleanterne, Heidi og Maria 
også. 

- Evt. fagfordeling og elevsammensætning. 
- Evt. APV og 

medarbejdertilfredshedsundersøgelse. 
- Sprog og tone imellem eleverne.  

 


